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az Országgyűlés Elnökének

	

Irásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen intézkedéseket tudott foganatosítani a kormány a hízott liba- és hízott kacsamája t
előállító termeló7i és feldolgozók érdekében ? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Novemberben az Országgyűlés elfogadta a H/6394 számon a hízott kacsából és libábó l
előállított termékek védelméről szóló határozati javaslatot . Sajnos a termelők komoly
bevételkiesést szenvedtek el . Talán ez a kormányzati késlekedésnek is betudható volt . Mit
tesz a kormány annak érdekében, hogy az ágazat újra visszaszerezhesse piacait ?

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . december 19 .
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incze László
országgyűlési képviselő
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